
 
 

ZADEVA: Poročilo o udeležbi na zboru članov DI Žiri 

 

Po pooblastilu predsednika ZDIS, g. Draga Novaka, sem se kot predsednica KOO Gorenjska udeležila 

zbora članov DI Žiri, ki je bil 21. 3. 2015 ob 14.00 uri v prostorih gostišča »Sklednik«.  

 

Zbor je otvorila predsednica DI Žiri, ga. Frančiška Možina in nas najprej pozvala k ogledu kratkega 

kulturnega programa, ki je vseboval skeče in glasbene točke s strani OŠ Žiri, nastop ene izmed člani 

DI Žiri, ki je napisala in prebrala svoje pesem, zaplesala pa nam je tudi folklorna skupina Sovodenj. 

Po končanem programu je predsednica vse prisotne tudi pozdravila, še posebej vse povabljene goste, 

ki so se odzvali povabilu: predsednico KOO Gorenjska, predstavnike DI Idrija, delegate DI Vrhnika 

ter predstavnico Rdečega križa.  

 

Sledila je izvolitev delovnih teles zbora članov (delovno predsedstvo, verifikacijska komisija, dva 

overovatelja zapisnika, zapisnikar). Verifikacijska komisija je ugotovila, da je bilo prisotnih 80 članov, 

kar je pomenilo, da so sklepčni in lahko nadaljujejo. Predsednica je predlagala dnevni red, ki so ga 

prisotni soglasno sprejeli.  

 

Vsa poročila so bila podana po dnevnem redu. Pomembno je izpostaviti, da je iz finančnega poročila 

razvidno, da je društvo delovala korektno in niso imeli izgube. Zatem je predsednica, ga. Možina, 

predstavila program dela za leto 2015. Posebne razprave na poročila in plan ni bilo in so bili soglasno 

sprejeti. 

 

Sama sem kot predsednica KOO Gorenjska in predstavnica ZDIS vse prisotne. Navdušena sem bila 

nad kulturnimi program in nastopajočimi, zato sem jih tudi posebej pohvalila. Glede na to, da društvo 

vodi skorajda popolnoma novo vodstvo, sem bila pozitivno presenečena nad njihovim trudom. 

Seznanila sem jih z glavnimi nalogami ZDIS in razlogi za njeno ustanovitev. Poudarila sem 

pomembne naloge ZDIS, kot je spremljanje zakonodaje, ki se tiče invalidov in njihovih pravic. 

Informirala sem jih, da se pripravlja reforma pokojninskega zakona, v katerem bodo še zmanjšane 

pravice invalidov in bo težje dobiti status invalida ter da se pripravlja nov zakon o ohranjevanju 

javnega zdravstva, s katerim bi nam radi zmanjšali pravice. Izpostavila sem, da vemo, da so največja 

težava pokojnine, ki zaradi hude gospodarske krize vsako leto padajo, kar se še zlasti vpliva na 

invalide, ki se že tako težko preživljajo.  

 

Vsem prisotnim sem se zahvalila za njihovo trdo prostovoljno delo in jim zažela veliko uspeha v 

bodoče.  

 

 

Vida Perne,  

predsednica KOO Gorenjska 

 

Odhod iz Preserij pri Radomljah: 12.00 

Prihod v Preserje pri Radomljah: 18.00 

Osebni avto: 114 km 

 


